
  
  

LIETUVOS AUTOMOBILIŲ SPORTO FEDERACIJA  
ŽIEDO KOMITETO POSĖDŽIO  

PROTOKOLAS NR. 2019-04/01 
  

2019 m. balandžio mėn. 03 d.  

   

Žiedo komiteto posėdis vyko Lietuvos automobilių sporto federacijos patalpose, esančiose adresu 
Savanorių pr. 56, Kaunas.  

Posėdis prasidėjo 18:00 val., posėdis baigėsi – 21:00 val. 

Dalyvavo: Inga Juškevičiūtė, Haris Aleksandravičius, Marius Mikuševičius, Remigijus Antanavičius, 
Andrius Jasionauskas, Tadas Vasiliauskas, Ugnė Rukšėnaitė, Egidijus Janavičius, Kąstytis Volbekas 
(svarstant 1-ą klausimą. 

Nedalyvavo: Laurynas Černeckas, Mindaugas Boguševičius. 

Kvorumas: yra.   

Posėdžio pirmininkas ir sekretorius: Inga Juškevičiūtė  

Darbotvarkės klausimai:  

1. K.Volbeko licencijos klausimas. Praeitais metais buvo nutarta ją suspenduoti dėl kompetencijų 
trūkumo, išduodant licenciją, tartis su žiedo komitetu. Sportininkas jau kreipėsi dėl licencijos, jis kviečiamas 
ir į šį posėdį.  
2. "Ring Challenge" dokumentai, aptarimas ir tvirtinimas: 

• „Liqui Moly“ Lietuvos mėgėjų žiedinių lenktynių reglamentas 
• „Liqui Moly“ Lietuvos mėgėjų žiedinių lenktynių taisyklės 
• Lietuvos „Time Attack“ čempionato  „STOCK“ techniniai reikalavimai 
• Lietuvos „Time Attack“ čempionato „SEMI-PRO“ techniniai reikalavimai 
• Lietuvos „Time Attack“ čempionato  „PRO“ techniniai reikalavimai 
• Lietuvos „Time Attack“ čempionato taisyklės 

3. Latvijos žiedo komisijos atsiųstas „Memorendum“ dėl bendro LT, LV, EST čempionato; 
4. „Aurum 1006 km powered by Hankook“ lenktynių tech. reglamento apžvalga ir tvirtinimas; 
 
SVARSTYTA: 

1. K.Volbeko licencijos klausimas. Praeitais metais buvo nutarta ją suspenduoti dėl kompetencijų 
trūkumo, išduodant licenciją, tartis su žiedo komitetu. Sportininkas jau kreipėsi dėl licencijos, jis kviečiamas 
ir į šį posėdį.  



 
SIŪLYTA: Simuliatorių akademija, teorija ir praktika. Problemos identifikavimas.  

1. Žingsnis – simuliatorių akademijos testas. Gavęs „Simuliatorių akademijos“ trenerio sutikimą-
išvadą, komitetas suteikia leidimą išvažiuoti į trasą. 

2. Važiavimas į trasą leidžiamas tik C lygos varžybose. Siekiant gauti „D“ licenciją, būtina važiuoti ne 
mažiau keturių važiavimų arba iki atskiro komiteto sprendimo: 

a. Pirmieji du važiavimai privalomi „Time Attack“ varžybose.  
b. Komitetui leidus, kiti du važiavimai galimi C lygos „Race“ varžybose.   

BALSUOTA: „Už“: 5, „Prieš“: 0. 

NUTARTA: Sportininkui pasiūlyti atitinkamą sportinės kvalifikacijos tikrinimo programą: 

1. Žingsnis – simuliatorių akademijos testas. Gavęs „Simuliatorių akademijos“ trenerio sutikimą-
išvadą, komitetas suteikia leidimą išvažiuoti į trasą. 

2. Važiavimas į trasą leidžiamas tik C lygos varžybose. Siekiant gauti „D“ licenciją, būtina važiuoti ne 
mažiau keturių važiavimų arba iki atskiro komiteto sprendimo: 

a. Pirmieji du važiavimai privalomi „Time Attack“ varžybose.  
b. Komitetui leidus, kiti du važiavimai galimi C lygos „Race“ varžybose.   

 

2.  "Ring Challenge" dokumentai, aptarimas ir tvirtinimas: 
 

• „Liqui Moly“ Lietuvos mėgėjų žiedinių lenktynių reglamentas 
• „Liqui Moly“ Lietuvos mėgėjų žiedinių lenktynių taisyklės 
• Lietuvos „Time Attack“ čempionato „STOCK“ techniniai reikalavimai 
• Lietuvos „Time Attack“ čempionato „SEMI-PRO“ techniniai reikalavimai 
• Lietuvos „Time Attack“ čempionato „PRO“ techniniai reikalavimai 
• Lietuvos „Time Attack“ čempionato taisyklės 

Aptarti reglamentai, pakeitimai, formuluotės dokumentuose, sudėliojama, kaip vienas ar kitas niuansas 
turėtų skambėti pagal „FIA“ kodeksą ir LASF sporto kodeksą, kai kurie sakiniai performuluojami, kad būtų 
suprantami ir pradedantiems sportininkams. Atikus pakeitimus, nutarta balsuoti už reglamentų tvirtinimą.  

SIŪLYTA: Patvirtinti: 

• „Liqui Moly“ Lietuvos mėgėjų žiedinių lenktynių reglamentą; 
• „Liqui Moly“ Lietuvos mėgėjų žiedinių lenktynių taisykles; 
• Lietuvos „Time Attack“ čempionato „STOCK“ techniniai reikalavimus; 
• Lietuvos „Time Attack“ čempionato „SEMI-PRO“ techniniai reikalavimus; 
• Lietuvos „Time Attack“ čempionato  „PRO“ techniniai reikalavimus; 
• Lietuvos „Time Attack“ čempionato taisykles; 

 

BALSUOTA: „UŽ“: 5, „PRIEŠ“: 0; 

NUTARTA: Patvirtinti: 

• „Liqui Moly“ Lietuvos mėgėjų žiedinių lenktynių reglamentą; 



• „Liqui Moly“ Lietuvos mėgėjų žiedinių lenktynių taisykles; 
• Lietuvos „Time Attack“ čempionato „STOCK“ techniniai reikalavimus; 
• Lietuvos „Time Attack“ čempionato „SEMI-PRO“ techniniai reikalavimus; 
• Lietuvos „Time Attack“ čempionato  „PRO“ techniniai reikalavimus; 
• Lietuvos „Time Attack“ čempionato taisykles; 

 
3. Latvijos žiedo komisijos atsiųstas „memorendum“ dėl bendro LT, LV, EST čempionato; 

Peržvelgtas memorandumas dėl bendro kaimyninių šalių žiedinių lenktynių endurance čempionato 
organizavimo. Memorandumas grąžintas LASF administracijai tolimesniems veiksmams. Komitetas siūlo 
pakeisti dokumento statusą į „Agreement“, kadangi memorandume aprašytos kompensacijų sumos negali 
būti.   
 
BALSUOTA: „UŽ“: 5, „PRIEŠ“: 0; 
 
NUTARTA: Memorandumas grąžintas LASF administracijai tolimesniems veiksmams. Komitetas siūlo 
pakeisti dokumento statusą į „Agreement“, kadangi memorandume aprašytos kompensacijų sumos negali 
būti.   
 
 
4. „Aurum 1006 km powered by Hankook“ lenktynių tech. reglamento apžvalga ir tvirtinimas; 
 
Peržvelgtas techninis reglamentas lietuvių ir anglų kalbomis, palygintos angliškos ir lietuviškos tekstų 
versijos, vertimai tarpusavyje, aptarti kai kurie galimi vertimų ir interpretacijų variantai.  
 
SIŪLYTA: Patvirtinti „Aurum 1006 km Powered by Hankook” lenktynių tech. Reglamentą lietuvių ir anglų 
kalbomis, su aptartais pakeitimais. 
 
BALSUOTA: „UŽ“: 5, „PRIEŠ“: 0; 
 
NUTARTA: Patvirtinti „Aurum 1006 km Powered by Hankook” lenktynių tech. Reglamentą lietuvių ir 
anglų kalbomis, su aptartais pakeitimais. 
 
 
5. Neaktyvių žiedo komiteto narių identifikavimas ir šalinimas.  
 
Aptarta neaktyvių LASF žiedo komiteto narių problema. Diskutuojama, kad būna situacijų, kai ne visi gali 
susirinkti, tačiau komiteto narys nelaikomas neaktyviu, jeigu jis komunikuoja el. priemonėmis, telefonu, 
informuoja apie tai, kad negalės dalyvauti posėdyje arba dalyvauja 30 procentų (ir daugiau) 
organizuojamų posėdžių realiai ir virtualiai. Aptartas narių aktyvumo būtinumas, siekiant operatyviai 
priimti sprendimus, būtinus žiedo disciplinai vystyti.  
 
SIŪLYTA: Siekiant optimizuoti LASF Žiedo komiteto veiklą, pašalinti iš komiteto neaktyvius narius, prašant 
LASF inicijuoti rinkimus narių pakeitimui.  
 



BALSUOTA: „UŽ“: 5, „PRIEŠ“: 0. 

NUTARTA: Siekiant optimizuoti LASF Žiedo komiteto veiklą, pašalinti iš komiteto neaktyvius narius, 
prašant LASF inicijuoti rinkimus narių pakeitimui.  
 

Posėdžio pirmininkas ir sekretorius: Inga Juškevičiūtė  


